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Oœwiadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara Pawlaka

Szanowny Panie Premierze!
Do mojego biura senatorskiego w Rybniku zwrócili siê zaniepokojeni pracownicy Elektrowni „Ryb-

nik”, prosz¹c o pomoc w wyjaœnieniu bulwersuj¹cej sprawy.
Électricité de France Polska Sp. z o.o. zarz¹dzaj¹ca kilkoma zak³adami z bran¿y energetycznej od

d³u¿szego czasu planuje reorganizacjê œwiadczenia us³ug finansowo-ksiêgowych, informatycznych, lo-
gistycznych, in¿ynierskich oraz zarz¹dzania personelem. W wyniku tych zmian ma powstaæ Centrum
Us³ug Wspólnych z siedzib¹ w Krakowie, co wi¹¿e siê z wydzieleniem wy¿ej wymienionych obszarów
z poszczególnych spó³ek i masowymi zwolnieniami pracowników EdF Polska. Zagro¿enie zwolnieniem
z pracy, skutkuj¹ce wzrostem bezrobocia, jest wielce bulwersuj¹ce w sytuacji, gdy ju¿ teraz na rynku
pracy bardzo trudno znaleŸæ pracê. Z tym wiêkszym niedowierzaniem œrodowisko pracowników EdF
przyjê³o wiadomoœæ, ¿e Électricité de France Polska Sp. z o.o. z jednej strony w ramach restrukturyzacji
zamierza zwolniæ z pracy kilkuset pracowników, a z drugiej strony – podpisuje umowê z Ministerstwem
Gospodarki na kwotê 15 438 254,40 z³, dotycz¹c¹ dofinansowania unijnego w ramach dzia³ania 4,5 PO-
IG maj¹cego zapewniæ powstanie zaledwie oko³o stu nowych miejsc pracy.

W zwi¹zku z powy¿szym zwracam siê z nastêpuj¹cymi pytaniami.
Czy ministerstwo gospodarki podziela w¹tpliwoœci, jakie towarzysz¹ pracownikom zatrudnionym

w EdF?
Czy wspomaganie firm w tworzeniu nowych miejsc pracy, podczas gdy w tym samym czasie zwalnia-

j¹ one pracowników w dzia³ach podlegaj¹cych restrukturyzacji, jest zgodne z prawem unijnym?

Z wyrazami szacunku
Tadeusz Gruszka




